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Samenvatting reacties op verkeerskundige varianten  
Stap 2 Verkenning N348 Epse-A1 

 

Reacties die gaan over noodzaak en urgentie 

Binnen het vraagstuk van de verkenning doen zich verschillende uitdagingen voor die aandacht 

verdienen. De behoefte aan alternatieve oplossingen staat bovenaan de lijst van zorgen van 

meerdere bewoners.  

 

Er zijn bewoners die tegen een eventuele verbreding van de weg zijn omdat ze vinden dat dit geen 

duurzame oplossing is. Zij denken dat het verkeer op de langere termijn op de N348 tussen 

Deventer en Zutphen toch vast zal lopen. Zij pleiten voor een oplossing die al eerder is geopperd, 

namelijk het doortrekken van de N348 vanaf Eefde langs het spoor richting Deventer.  

Deze bewoners benadrukken dat een dergelijke oplossing wel rekening houdt met de toekomstige 

groei van de regio en de behoefte aan een robuuste infrastructuur. Ze zijn van mening dat het 

belangrijk is om verder te kijken dan alleen de directe omgeving en te streven naar een lange 

termijnoplossing die voldoet aan de veranderende mobiliteitsbehoeften en milieudoelstellingen. 

 

Er zijn ook bewoners die principieel tegen wegverbredingen en de aanleg van nieuwe wegen zijn 

vanwege de milieuproblemen. Zij vinden dat duurzame alternatieven moeten worden overwogen 

voordat er wordt gekozen voor weguitbreidingen, zoals een beter openbaar vervoer, betere 

fietsinfrastructuur en thuiswerken.  

 

Reacties over verkeerskundige varianten algemeen 

Hoewel er bewoners zijn die meer heil zien in een alternatieve oplossing, hebben zij wel 

gereageerd op de ontwerpvarianten. Ook andere bewoners hebben gereageerd. Verschillende 

opmerkingen en voorkeuren zijn naar voren gekomen met betrekking tot de ontwerpvarianten. 

Verbetering van de verkeersdoorstroming, veiligheid en geluidsoverlast zijn belangrijke 

overwegingen.  

 

In zijn algemeenheid maken bewoners zich zorgen over de mogelijke impact van de varianten op 

hun woning en woonomgeving. Velen pleiten voor maatregelen die de (geluids)overlast beperken.   

 

Bewoners hechten veel waarde aan het behoud van de bestaande zichtwal aan de westzijde van de 

N348 ter hoogte van de oprit naar de A1 en de toekomstige aansluiting van het bedrijvenpark A1. 

Men heeft zorgen over de mogelijke effecten van een nieuwe aansluiting bij de Braamweg. Daarbij 

gaat het onder andere over een gebogen aansluiting van de fietsroute op de Deventerweg achter 

de zichtwal. Men vreest dat hierdoor het zicht beperkt wordt en dat dit leidt tot verkeersonveilige 

situaties.  Men pleit voor een zo compact mogelijke aansluiting van de Braamweg op de N348 die 

zo veel mogelijk in zuidelijke richting wordt verschoven. 

 

Er is verwarring ontstaan over de ontsluiting van het Bedrijvenpark A1. Sommige bewoners gaan 

er vanuit dat het bedrijvenpark alleen aan de oostzijde en niet aan de westzijde op de 

Deventerweg/N348 wordt ontsloten. Andere bewoners vragen zich af op welke wijze de 

afgesproken spreiding van het verkeer van het bedrijvenpark, 30% west en 70% oost, wordt 

geregeld en in stand blijft. Bewoners pleiten voor een goede balans tussen de verkeersstromen om 

de leefbaarheid en verkeersveiligheid in de omgeving te garanderen. 

 

Het voorstel om de aansluiting van de Kletterstraat op de N348 op te heffen wordt door velen als 

begrijpelijk gezien, maar leidt tot meer verkeer voor de bewoners aan de Braamweg en 

Kletterstraat. Bewoners langs deze wegen willen graag actiever bij het vervolg van het 
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omgevingsproces betrokken worden. Dat geldt in het bijzonder voor bewoners die wensen en 

ideeën hebben over het verbeteren van de routes voor voetgangers.  

 

Bewoners aan de westzijde van de Deventerweg/N348 (ter hoogte van Epse) pleiten voor een 

grondwal tussen hun woningen en de provinciale weg, omdat dit de geluidsoverlast zal 

verminderen en als buffer zal dienen tussen hun woningen en de weg. Zij hebben zorgen over de 

verkeersveiligheid op de ventweg voor hun woningen. Door een verbetering van de fietsroute 

Zutphen-Deventer, met een fietstunnel  ter hoogte van de Kratonweg (zuidelijker), neemt het 

fietsverkeer op de ventweg toe. Men vreest dat dit leidt tot gevaarlijke situaties met de andere 

functies van de ventweg, namelijk ontsluitingsweg voor de woningen (inritten) en het gebruik als 

voetpad.  

 

In zijn algemeenheid pleiten bewoners voor aandacht voor een goede verbinding voor fietsers en 

voetgangers tussen de westzijde en de oostzijde van de weg (Epse). Velen pleiten voor een 

fietstunnel in het gebied ter hoogte van Epse in plaats van de voorgenomen locatie ter hoogte van 

de Kratonweg (zuidelijker). Op die manier heeft de tunnel niet alleen een functie voor het 

fietsverkeer tussen Zutphen en Deventer, maar ook voor voetgangers en fietsers van en naar Epse.  

 

Reacties over verkeerskundige varianten specifiek 

Al met al blijkt uit de verschillende meningen en voorkeuren dat variant 5 (Parallelweg), ondanks 

enige zorgen, net iets vaker als gewaardeerde optie wordt genoemd. Dit komt voornamelijk door 

de verbeterde doorstroming, verminderde geluidsoverlast en het behoud van woningen. 

Niettemin zijn er ook tegenstanders van deze variant vanwege mogelijke nadelen, zoals omrijden 

en verkeersdrukte in het dorp Epse. De meningen variëren echter. En er zijn ook andere 

voorkeuren voor verschillende varianten, afhankelijk van de specifieke behoeften en zorgen van 

individuele bewoners. Hieronder de belangrijkste verschillen.  

 

Varianten 1 en 3 (Oost): 

Varianten 1 en 3 worden genoemd als ontwerpen met minder impact op bebouwing en 

cultuurhistorie, en waarbij de uitvoeringskosten gunstiger kunnen zijn. Deze aspecten worden 

gewaardeerd door bewoners die zich zorgen maken over de gevolgen voor de omgeving en de 

financiële aspecten van de wegverbinding. Ook met betrekking tot fietsers blijkt uit de meningen 

dat deze varianten de voorkeur hebben vanwege meer privacy en minder hinder van autoverkeer. 

Bewoners benadrukken dat ze graag veilig en comfortabel willen kunnen fietsen zonder gestoord 

te worden door het verkeer.  

 

Varianten 2 en 4 (West): 

Varianten 2 en 4 worden veelal afgewezen vanwege de negatieve impact op de woningen en een 

monumentaal pand, wat aangeeft dat bewoners waarde hechten aan het behoud van historisch 

erfgoed. 

 

Variant 5 (Parallelweg): 

Er zijn ook zorgen geuit over variant 5 (Parallelweg), omdat dit een omweg creëert en mogelijk 

meer verkeer door het dorp geeft. Bewoners maken zich zorgen over de verkeersdrukte en de 

mogelijke overlast die dit met zich mee kan brengen. Daarnaast wordt er gevraagd om een 

oversteekmogelijkheid voor voetgangers en fietsers richting de dorpskern van Epse, omdat 

bewoners veilige en toegankelijke routes willen voor alle weggebruikers.  
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Alternatieven: 

Enkele bewoners vragen zich af een gehele of gedeeltelijke ondertunneling van de N348 mogelijk 

is. Ook zijn er bewoners die zich afvragen of het mogelijk is om de bestaande kruising bij Epse en 

de nieuw aan te leggen kruising ter hoogte van het bedrijvenpark A1 kan worden vervangen door 

één robuuste kruising halverwege tussen Epse en de A1.  


